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dnia 11.4.2025r. 

Rada Gminy Masłów 

Protokół XVIII 

NADZWYCZAJNA SESJA RADY GMINY MASŁÓW  

w dniu 2025-04-11 
Miejsce posiedzenia: Sala Samorządowa urzędu gminy 

Obrady rozpoczęto 2025-04-11 o godzinie 07:45, a zakończono o godzinie 08:09 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

 

Obecni: 

1. Sylwia Bakalarz–Borkowska 

2. Mateusz Durlik 

3. Mateusz Fąfara 

4. Wojciech Haba 

5. Teodora Jagiełło 

6. Piotr Kapuściński 

7. Tomasz Ksel 

8. Mirosław Kuzka 

9. Michał Leśkiewicz 

10. Artur Lis 

11. Justyna Łakomiec 

12. Lucjan Pabis 

13. Andrzej Pedrycz 

14. Renata Samiczak 

15. Piotr Zegadło 

 

Lista gości na posiedzeniu 

Justyna Nawrocka -Dusza - Sołtys sołectwa Barcza 

Roman Kołomański - Sołtys sołectwa Ciekoty 

Adam Stachura - Sołtys sołectwa Dolina Marczakowa 

Katarzyna Kaczor - Sołtys sołectwa Mąchocice - Scholasteria 

Edward Mazur - Sołtys sołectwa Wola Kopcowa 

Maria Bysiak - Sołtys sołectwa Wiśniówka 
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1. Otwarcie posiedzenia 

Stosownie do art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, Przewodniczący Rady Gminy 

Masłów Piotr Kapuściński przywitał radnych, sołtysów, Wójta Gminy, pracowników urzędu 

oraz gości obecnych w sali.  

Przewodniczący Rady odczytał informację o transmisji i otworzył obrady. 

 

2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w obradach uczestniczy 14 radnych, co jest 

podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności (wygenerowana na 

podstawie systemu informatycznego esesja) stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że nie wpłynął 

wniosek o zmianę porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

 

4. Projekt uchwały: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił szczegółowo projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński zabrał głos z pytaniem, czy jest 

szansa aby podpisać umowy z wykonawcami jeszcze przed świętami. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odpowiedział, że jego zdaniem pośpiech nie jest 

wskazany i zadeklarował, że będziemy działać jak najszybciej.   

Brak kolejnych głosów w tym punkcie. 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

Uchwała nr XVIII/133/2025 została podjęta. 

 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2025 – 

2031 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki omówił projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 

2025 – 2031 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

Uchwała nr XVIII/134/2025 została podjęta. 

 

c) w sprawie zmiany uchwały NR XVI/122/2025 w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie projektów stałej organizacji ruchu 

dla przejść dla pieszych oraz innych elementów poprawiających bezpieczeństwo na 

drogach powiatowych w wybranych lokalizacjach na terenie gminy Masłów 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił projekt uchwały i kolejność 

podpisania umów i porozumień. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński zapytał czy porozumienie 

dotyczące pierwotnej kwoty zostało już podpisane. 
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Skarbnik Gminy odpowiedział, że ustalono iż podpisanie porozumień nastąpi teraz,   

ponieważ wiadomo było, że kwoty będą wyższe. Chodziło o to, by nie tworzyć 

dodatkowych aneksów.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji.  

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały NR XVI/122/2025 w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie projektów stałej organizacji ruchu dla 

przejść dla pieszych oraz innych elementów poprawiających bezpieczeństwo na drogach 

powiatowych w wybranych lokalizacjach na terenie gminy Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

Uchwała nr XVIII/135/2025 została podjęta.  

 

5. Sprawy różne 

Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji Tomasz Ksel zabrał głos informując, że 

w lutym na sesji zostały zwiększone środki na zadanie dotyczące umocnienia rowów  

w Barczy i zapytał  czy coś się dzieje w sprawie. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odpowiedział, że jesteśmy na etapie przygotowania 

przetargu do tego zadania.  

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński dodał, że 

pracownicy drogownictwa przygotowują przedmiar i szacują koszty. To zadanie chcemy 

połączyć z przetargiem dotyczącym zadania: wymiana ciągów komunikacyjnych przy 

schronisku w Scholasterii, które zostało przyjęte na ostatniej sesji.  

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

Teodora Jagiełło zapytała o przystanek w Woli Kopcowej na wysokości sklepu, który 

został uszkodzony przez samochód.  

Wójt Gminy Masłów odpowiedział, że na krótki czas ten przystanek będzie doprowadzony 

do stanu, który nie będzie nikomu zagrażał, a docelowo będzie wymieniony na nowy.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Mateusz 

Durlik zapytał czy w projekcie budowanej ulicy Ojca Pio były przewidziane progi 

zwalniające. Drugie pytanie dotyczyło odwodnienia ulicy Walerego Przyborowskiego, 



 

Strona 5 z 6 
 

gdzie kończy się termin realizacji projektu – czy jest przewidziane spotkanie, konsultacje 

społeczne z mieszkańcami tego dokumentu.  

Kierownik referatu BiGP Dariusz Korczyński odpowiedział, że nie ma przewidzianych 

progów na ulicy Ojca Pio, co nie oznacza, że jeżeli mieszkańcy uznają i wyrażą zgodę na 

lokalizację progów przed ich posesją – będziemy je montować. Kierownik zaznaczył, że 

na wniosek mieszkańców mamy sytuacje montażu i demontażu progów. W kontekście 

odwodnienia kierownik wyjaśnił, że termin przedłożenia dokumentu to maj i stosowna 

korespondencja do projektanta została wysłana.    

Wiceprzewodniczący Komisji do spraw skarg, wniosków i petycji Andrzej Pedrycz złożył 

wszystkim obecnym i mieszkańcom życzenia z okazji zbliżających się Świąt 

Wielkanocnych.  

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

Mirosław Kuzka ponowił pytanie zadane na poprzedniej sesji dotyczące ograniczeń  

w poruszaniu się przez pętlę autobusową przy skrzyżowaniu ulicy Dolnej z Łysogórską w 

Mąchocicach Kapitulnych.  

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński wyjaśnił, 

że jest to droga wojewódzka i sprawa została przekazana. Z wstępnych analiz zarządcy 

drogi wynika, ze bezpieczniejsze jest poruszanie się tą drogą w kierunku Leszczyn niż 

dojazd do krzyżówki. Są to informacje robocze, przekazanie ustnie na ten moment. 

Zmiana oznakowania wiąże się ze zmian organizacji ruchu i takie zgłoszenie zostało 

przekazane od mieszkańców.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że otrzymał 

sygnały od mieszkańców trzech sołectw, że piach po zimie zalega na drogach.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato wyjaśnił, że zadanie będzie realizowane dwutorowo, 

firma która realizowała te usługi ma to również w zakresie. Ze względu na przewidywania 

pogodowe te działania będą podejmowane. Pracownicy gminy również podejmują te 

działania.    

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej dodał, że uczuliliśmy 

wykonawcę, który zajmował się zimowym odśnieżaniem, że ma to w swoim zakresie.   

Wójt Gminy Masłów poinformował, że na naradzie w sprawie dróg powiatowych ten temat 

również został poruszony przez wójtów. Starosta Tomasz Pleban zadeklarował, że te 

prace w gminach będą rozpoczęte. 

Przewodniczący Rady dodał, że jest po rozmowach z Powiatowym Zarządem Dróg, gdzie 

pojawił się problem z wykonawcą. W tej chwili jest prowadzone drugie postępowanie  

i założenia oczyszczania dróg powiatowych w gminach to przełom kwietnia i maja. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił z czego wynika zmiana kolejności podejmowania uchwał 

w zakresie zmian budżetu i WPF. Przewodniczący w imieniu Rady złożył życzenia 

świąteczne.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato złożył życzenia z okazji świąt Wielkanocnych.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie.   
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6. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem tematyki, Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Kapuściński o godz. 8:09 zamknął obrady XVIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Masłów. 

 

 

 

 

Przygotował: Joanna Synak 


